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Särskilt uttalande 

 

Det är absurt att staden för sin lokalförsörjning är hänvisad till att inköpa bostadsrätter. 

Det är en direkt konsekvens av att borgerligheten genomdriver en hårdhänt segregering 

av Stockholms innerstad genom att, för det första sälja ut alla hyresrätter, och, för det 

andra, enbart skapa förutsättningar för nyproduktion av bostadsrätter. 

 

Med en annan politik skulle verkligheten se annorlunda ut. Givet förutsättningarna ser 

vi ingen annan möjlighet än att Sveriges största kommun ska ägna sig åt att köpa in 

enskilda bostadsrätter och därmed bli en aktör på Stockholms överhettade 

bostadsmarknad. 

 

 

 


